

Daily COVID-19 Update for Monday, April 27, 2020

There have been no new positive cases in the PHU area in the last 24 hours.

The current number of confirmed positive cases is now 58. As of yesterday, over 1715 COVID-19 tests have been completed in our region and 43 cases have been resolved. For more information, visit phu.fyi/coronavirus.

The health unit continues to be notified automatically by the lab when someone in the region has tested positive for COVID-19. Public health nurses are currently following up with 12 active cases who have tested positive as well as those identified as close contacts. Visit our website to learn more about the health unit's response to positive cases: <https://bit.ly/2VGu1ZN>

Yesterday, the Ministry of Education announced that all publicly-funded schools will remain closed until at least May 31, 2020, as part of an effort to keep students, staff and families safe from COVID-19. (<https://bit.ly/2SbrlMc>)

It is critical that we all keep working together to stop the spread of COVID-19. Stay home as much as possible and avoid travelling between communities. Only go out if absolutely necessary to pick up groceries, prescriptions or go to a medical appointment. Maintain physical distancing. Do not visit loved ones or friends outside of your immediate household.

There are COVID-19 Assessment Centres in Smooth Rock Falls, Hearst, Kapuskasing, Timmins, Cochrane, Iroquois Falls and Hornepayne. Please note that you require an appointment. Call your primary care provider or the PHU. Our COVID-19 Information line is open today from 9:00 a.m. to 5:00 p.m. Call the toll-free number, 1-800-461-1818, or the PHU office in your community. See phu.fyi/offices for local contact numbers.

Stay the course! COVID-19 is circulating in our communities. Stay home, stay well, stay kind, stay positive!

*

Mise à jour COVID-19 quotidienne du lundi 27 avril 2020

Il n'y a eu aucun nouveau cas positif dans la zone du Bureau de santé Porcupine (BSP) au cours des dernières 24 heures.

Le nombre actuel de cas positifs confirmés est maintenant de 58. Jusqu'à hier, plus de 1715 tests COVID-19 ont été effectués dans notre région et 43 cas ont été résolus. Plus d'informations sont disponibles sur notre site Web phu.fyi/nouveau-coronavirus/

Les laboratoires continuent à aviser immédiatement le BSP lorsqu'une personne dans la région a un test positif à la COVID-19. Actuellement, les infirmières font des suivis auprès de 12 cas actifs des personnes qui ont reçu un résultat de test positif, ainsi que des personnes qui ont eu des contacts étroits avec la personne infectée. Visitez notre site Web pour en savoir plus sur la réponse du bureau de santé aux cas positifs: <https://bit.ly/2VH1Z0r>

Hier, le ministère de l'Éducation a annoncé que toutes les écoles financées par les fonds publics resteront fermées au moins jusqu'au 31 mai 2020, afin de protéger les élèves, le personnel et les familles contre la COVID-19. (<https://bit.ly/2KESt7G>)

Il faut que tous à travailler ensemble pour arrêter la propagation du COVID-19. Restez à la maison autant que possible et évitez de voyager entre les communautés. Ne sortez qu'en cas de nécessité absolue pour ramasser de l'épicerie ou des médicaments d'ordonnance, ou pour vous rendre à un rendez-vous médical. Maintenir la distance physique. Ne rendez pas visite à des êtres chers ou à des amis en dehors de votre foyer immédiat.

Il existe des centres d'évaluation COVID-19 à Smooth Rock Falls, Hearst, Kapuskasing, Timmins, Cochrane, Iroquois Falls et Hornepayne. Veuillez noter que vous avez besoin d'un rendez-vous. Appelez votre fournisseur de soins primaires ou le BSP. Notre ligne d'information COVID-19 est ouverte de 9 h à 17 h aujourd'hui. Appelez le numéro sans frais, 1-800-461-1818, ou voir phu.fyi/succursales pour les numéros de téléphone locaux.

Maintenons le cap! La COVID-19 circule dans nos communautés. Restez à la maison, restez bien, restez gentil, restez positifs!

Merci, Meegwetch, Thank you, and have a wonderful day!
Lianne

Lianne Catton, MD, CCFP-EM, MPH
Medical Officer of Health and Chief Executive Officer
Porcupine Health Unit
Postal Bag 2012
(169 Pine Street South)
Timmins, ON P4N 8B7
Phone: 705-267-1181 Fax: 705-264-3980